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VOORWOORD

ACTIVITEITEN SUPPORTERSCLUB
BINGO VOOR JONG EN OUD
De Supportersclub Willem II gaat inmiddels gestaag door met 
het organiseren van diverse activiteiten. Uiteraard organiseren 
we, samen met KingZine, de tweewekelijkse busreizen naar 
de uitwedstrijden om onze jongens ook op vreemde bodem het 
gewenste thuisgevoel te geven. Tussen Kerst en Nieuwjaar, op 
29 december 2023, waren zo’n vierhonderd mensen aanwezig 
op onze jaarlijkse Kerstbingo die opnieuw een enorm succes 
was. Datzelfde kan gezegd worden van de Kinderbingo op 20 
maart waar meer dan honderd kinderen aanwezig waren.

ENGELANDREIS NAAR BIRMINGHAM
In het weekend van 6 en 7 april organiseert de Supportersclub 
weer de jaarlijkse reis naar Engeland. Dit keer niet naar 
Londen maar een stukje verder, naar Birmingham, om de 
revelatie van het seizoen ’23-’24, Aston Villa (momenteel de 
nummer 4 in de Premier League), in het prachtige klassieke 
stadion Villa Park aan het werk te zien tegen Brentford.

VEEL PLEZIER MET HET SPANNENDE 
COMPETITIESLOT
Dat de komende twee laatste maanden 
van het seizoen spannend zullen 
worden voor ons als Willem II-
supporters, staat voor mij als een paal 
boven water. Ik hoop op een gunstige 
eindstand die in elk geval promotie 
inhoudt en die misschien 
wel versierd is met een 
kampioenskers op de taart! 
Allemaal veel plezier gewenst 
die laatste spannende weken 
en tot hopelijk ziens op d’n 
Heuvel.

Jan van den Dries, 
voorzitter 
Supportersclub 
Willem II

WE STAAN ER GEWOON PRIMA VOOR
Maar goed, laten we alle zwarte scenario’s maar in de 
ijskast zetten want Willem II staat er gewoon hartstikke 
goed voor: op moment van schrijven zijn we nog altijd 
de trotse koploper die we al vanaf het begin van 2024 
zijn! Na de broodnodige 3-0 overwinning tegen FC 
Eindhoven heeft Willem II maar liefst 60 punten bij 
elkaar gesprokkeld en bedraagt de voorsprong op de 
nummer twee Roda JC 5 punten en op ADO Den Haag, 
de nummer drie, 6 punten. 

FEESTJE OP D’N HEUVEL
En dat laatste is het belangrijkste: de voorsprong 
op de nummer drie! De bovenste twee ploegen in 
de eindstand promoveren immers allebei naar de 
Eredivisie. Kampioen worden zou een mooie kers op 
de taart zijn maar het hoofddoel is het hele seizoen al 
geweest: PROMOVEREN! Dat dat ook daadwerkelijk 
gaat gebeuren, acht ik toch wel voor 80 à 90 procent 
zeker. Allereerst door de huidige gememoreerde stand 
op de ranglijst maar zeker ook gezien het programma 
dat zowel Willem II als de concurrenten nog voor 
de boeg hebben: van de bovenste vijf-zes ploegen 
hebben de Tricolores namelijk verreweg het lichtste 
programma. En ook ik weet heus wel dat voetbal 
niet ‘op papier’ wordt gespeeld maar op het veld. De 
omstandigheden zijn echter zodanig dat Willem II na dit 
mooie seizoen de prijs binnen moet kunnen halen, zodat 
we met z’n allen ergens in april of mei naar d’n Heuvel 
kunnen voor een prachtig volksfeest. En of dat dan als 
kampioen is of als nummer twee, dat is van minder 
belang! 

CONCENTRATIE VEREIST
Maar we moeten gefocust blijven: twee nederlagen 
achtereen, zoals recent tegen Roda JC en FC Emmen, 
geeft het zelfvertrouwen toch een deukje maar gelukkig 
was dat vertrouwen terug tegen FC Eindhoven. Maar 
we hebben dit seizoen gezien dat in de KKD feitelijk 
iedereen van iedereen kan winnen, dus focus en 
concentratie op het promotiedoel blijft het devies.

Al meerdere keren is gezegd dat Willem II dit tweede seizoen in de Keuken Kampioen Divisie MOET 
promoveren. Sowieso is er de financiële noodzaak want bij nóg een jaar KKD zal Willem II financieel een 
forse stap terug moeten doen om van de sportieve gevolgen daarvan nog maar niet te spreken.

WILLEM II LIGT NOG STEEDS 
OP PROMOTIEKOERS
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BESTUURSMEDEDELINGEN

GEEF AAN ONS S.V.P. WIJZIGINGEN DOOR IN JE GEGEVENS!
Nog altijd krijgen wij bladen of e-mails terug, omdat mensen hebben vergeten hun juiste gegevens aan ons door 
te geven! Dus ga je verhuizen of heb je een ander e-mailadres of telefoonnummer gekregen, geef het ons door via 
info@scwillemii.nl.

VOLG ONS OOK OP SOCIAL MEDIA
Naast onze website www.scwillemii.nl en ons 
clubmagazine de Willem II’er kun je ons ook volgen op 
social media. Volg jij ons al op de volgende kanalen?

Facebook: Supportersclub Willem II Tilburg
Twitter: @supclubwII
Instagram: supportersclub_willemii

Op deze social mediakanalen vind je het laatste nieuws 
van de Supportersclub Willem II, volg je de laatste 
ontwikkelingen van Willem II en krijg je een indruk 
van onze activiteiten. Volg ons snel!

LOTENVERKOPERS GEZOCHT
Ook dit seizoen is er rondom 
thuiswedstrijden van Willem II een 
loterij. De Supportersclub zoekt 
vrijwilligers die bereid om zijn om rondom 
thuiswedstrijden loten te verkopen. Je 
dient een uur voor de wedstrijd aanwezig 
te zijn en je verkoopt loten tot ongeveer een 
kwartier voor aanvang van de wedstrijd. 
Je krijgt een mooie vergoeding voor deze 
werkzaamheden die afhankelijk is van 
het aantal verkochte loten. Voor meer 
informatie: stuur een mail naar 
info@scwillemii.nl 
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INTERVIEW PIM SMOLDERS

PERSTRIBUNE
Pim Smolders maakt deel uit van het radioteam van Willem II, zoals 
zij dit zelf noemen. Dit team van een vaste club mensen heeft elk 
een eigen functie: het bedienen van de videowalls, het draaien van 
de muziek en het praten door de microfoon.  Zij bevinden zich op de 
perstribune aan een grote tafel waar zij met drie man naast elkaar 
zitten. Dit was niet altijd zo: “Wij zaten eerst binnen, waar nu het 
ereterras is, alleen zit je dan op de duurste plekken. Het zijn de beste 
plaatsen in het stadion, pal op de middenlijn. Op een gegeven moment 
wilde de hoofdsponsor daar zitten en dat snap ik ook wel. Wij zijn toen 
‘verhuisd’ naar de perstribune.” 

Naast dit team zit ook het duo dat het verslag voor de blindentribune 
en Willem II Radio verzorgt. Smolders vervolgt dat hun locatie in het 
stadion nu nog steeds goed is, maar dat is niet overal zo. “Ik hou mijn 
hart vast voor morgen, in Emmen, waar ik voor Willem II Radio het 
verslag mag verzorgen. Ik ben benieuwd of er überhaupt een tafel 
voor ons is.” Op de vraag wat de minst indrukwekkende ruimte tot 
nu toe is geweest, antwoordt hij direct: Jong AZ. Top Oss is een goede 
tweede. Voor de gemiddelde supporter zijn dit geen zaken om over 
na te denken, maar een stadionspeaker is thuis en uit onmisbaar en 
hij verdient absoluut een acceptabele plek. Uiteraard is er ook een 
stadion met de beste faciliteiten. “Vorig jaar speelde Jong Utrecht 
in de Galgenwaard. Daar was het goed geregeld. Ruime tafels, 
aansluitmogelijkheden en er stond een buffet klaar. Dat laatste 
hoeft echt niet, normaal eten we onderweg, maar het was allemaal 
ontzettend goed verzorgd.” 

Leuk feitje: Er zijn bijna alleen maar mannelijke stadionspeakers in 
Nederland, alleen in Breda en Maastricht zit er een vrouw achter de 
microfoon, zo vertelt Pim ons. 

Een goede 24 uur voor de uitwedstrijd tegen FC Emmen 
bevinden wij ons in de gezellige huiskamer van Pim 
Smolders, de stadionspeaker van Willem II. Vrijwel iedereen 
die naar een wedstrijd van Willem II gaat, ziet voetballers, 
supporters, horecamedewerkers, Kingo, maar weinigen 
zien de man wiens stem elke veertien dagen door het 
stadion schalt. Wie gaat er eigenlijk schuil achter dit mooie 
stemgeluid?

Tekst: Amy Hartevelt & Sanne van Herp, Foto’s: Toin Damen

“IK VIND HET EEN EER 
OM ALS SUPPORTER 
VAN WILLEM II OP DEZE 
POSITIE TE ZITTEN”

IN GESPREK MET MISTER STADIONSPEAKER PIM SMOLDERS 
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INTERVIEW PIM SMOLDERS

FUNCTIE UIT EN THUIS
Het is waarschijnlijk duidelijk wat de functie is van Pim 
bij een thuiswedstrijd, al doet hij meer dan alleen het 
aankondigen van de line up en alle andere mededelingen 
die rondom en tijdens de wedstrijd te horen zijn. Naast 
het speaker zijn, presenteerde hij bijvoorbeeld vorig jaar 
de technische avond en dit jaar was hij de stem bij de 
spelerspresentatie. Daarnaast is hij de presentator van 
het Voetbalcafé dat na elke thuiswedstrijd op de eerste 
verdieping te vinden is. Dit wordt bezocht door diverse 
gasten. De Koningsclub regelt de gasten hiervoor in 
samenwerking met Willem II. “De Koningsclub is een 
club die bestaat uit voormalige sponsoren. Zij willen nog 
steeds graag naar Willem II komen om een praatje te 
maken, niet meer om te netwerken. Er is dan meestal een 
speler aanwezig en een andere gast, die ik dan interview.”
 
Nu helder is wat de taken zijn van Pim bij een 
thuiswedstrijd, wat doet hij precies als de Tricolores uit 
spelen? Hij maakt radioverslagen voor Willem II Radio. 
Elke uitwedstrijd is te beluisteren via een app genaamd 
Juke. Het voordeel van het luisteren naar deze app is 
het feit dat de wedstrijden door een Willem II-supporter 
worden ‘verteld’. Er zit dus altijd een rood-wit-blauw 
randje aan, dit in tegenstelling tot het voetbalcommentaar 
op andere zenders, waar de meeste presentatoren 
objectief zijn. Het enthousiasme van Pim en zijn 
collega’s werkt aanstekelijk en maakt het luisteren naar 
wedstrijden op de radio nog spannender. 

Dat vereist wel wat voorbereiding. Zij verdiepen zich in 
de tegenstander, de achtergronden, het laatste nieuws en 
de statistieken. Het is belangrijk dat zij zo beschrijvend 
mogelijk vertellen wat er op het veld gebeurt, omdat zij de 
ogen voor de luisteraar zijn. Waar de bal zich bevindt, bij 
wie en waar die naar toe gaat, maar ook hoe de ander daar 
op reageert en wat voor acties er gemaakt worden. En dat 
alles zonder dat het saaie, droge kost wordt. Een intensief 
en levendig proces waar de luisteraar live getuige van is.

BEZIGHEDEN
Smolders heeft naast Willem II nog veel meer 
bezigheden. Doordeweeks is hij fulltime aan de slag op 
een basisschool in Loon op Zand (onder de rook van De 
Efteling). Hier verricht hij diverse werkzaamheden, zoals 
het begeleiden van verschillende groepen, maar ook van 
stagiaires. Daarnaast heeft hij diverse coördinerende 
functies. Dit alles zou voor deze of gene meer dan genoeg 
zijn om elke dag maximaal te vullen, maar Pim doet nog 
meer. Zo’n vijf jaar geleden is hij begonnen als voice-over. 
Dat is niet iets wat je zomaar gaat doen. Hij kreeg van 
diverse mensen te horen dat hij een goede, heldere stem 
heeft. Om optimaal gebruik te kunnen maken van zijn 
stem heeft hij diverse cursussen en workshops gevolgd. 

STADIONSPEAKER WORDEN
Pim is al vanaf 1990 supporter van de Tricolores. Hij was 
toen vooral te vinden in Vak B, voordat dit de Kingside 
werd. Vanaf 2002 raakt hij ook op een andere manier 
betrokken bij de club: “Via via kreeg ik de vraag of 
ik de reclameborden wilde bedienen. Dat waren nog 
de oude borden, degene die konden rollen. Ik heb het 
aanbod geaccepteerd onder de voorwaarde dat ik 
wel nog steeds de wedstrijd kon zien. Dat was geen 
probleem.” Smolders hield zich een kleine tien jaar 
bezig met de reclameborden. Op het moment dat deze 
werden vervangen, is hij gestopt. Vervolgens heeft hij 
nog wat kleine taakjes verricht binnen de club, voordat hij 
gevraagd werd voor de radiokamer om de scoreborden te 
bedienen. “Daarna ging het balletje rollen. Er kwamen 
videowalls bij en toen op een gegeven moment de speaker 
en de reservespeaker er niet waren, heb ik gezegd dat ik 
het wel kon doen. Dat is ook het begin geweest waarop 
ik me realiseerde dat ik ‘iets’ met mijn stem kon. Ik heb 
Wim Arts opgevolgd. Hij was de vorige speaker en ik 
heb wat jaren met hem ‘meegelopen’. Overigens deed 
Wim ook de ‘voice-over’ bij de KRO en hij heeft diverse 
documentaires ingesproken. Twee jaar terug stopte 
hij als stem bij Willem II en nu ben ik dus een plaatsje 
doorgeschoven.” Pim vertelt met zo veel enthousiasme 
dat je bijna zelf als speaker aan de slag wil! Die kans is 
vrij klein, aangezien elke positie binnen het team door 
minimaal twee mensen wordt ingevuld. Bij het uitvallen 
van de één, schuift de ander automatisch door. Jammer 
voor degenen met ambities in dezelfde richting, maar 
voor Pim is het een hele eer. 
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INTERVIEW PIM SMOLDERS

In de twintig minuten voor het aftellen van 013 naar 0 is 
het spitsuur in het radioteam. Er moet van alles tegelijk 
gebeuren en voor elke wedstrijd ligt er een draaiboek 
klaar. Het is niet zo dat Willem II alles bepaalt wat er gaat 
gebeuren, het radioteam heeft zelf ook invloed. Pim staat 
in nauw contact met de catacomben, zodat er precies kan 
worden afgestemd wanneer bijvoorbeeld de muziek kan 
worden gestart. Het is belangrijk om goed aan te kunnen 
voelen wat er nodig is, niet alleen qua muziek maar ook 
in wat Pim door zijn microfoon het stadion in stuurt. Hij 
geniet enorm van die heksenketel, zeker in een seizoen 
als dit, waarin het veelal positief is wat er gebeurt. 

RADIO
Zoals al eerder is vermeld, verzorgt Pim de 
radioverslagen tijdens uitwedstrijden. Dit doet hij 

Daarnaast heeft hij verschillende trainingen van Wim Arts 
gehad. Arts is degene die hem heeft klaargestoomd en daar 
is Pim hem heel erg dankbaar voor.  Een gedeelte van zijn 
voice-overopdrachten kan hij thuis opnemen. Smolders 
heeft thuis een eigen studio waar hij teksten in kan spreken. 
Ook maakt hij in samenwerking met de club ‘Willem II de 
Podcast’. Het zal intussen duidelijk zijn dat hij niet vaak thuis 
is; een baan in het onderwijs, een eigen bedrijf en heel veel 
Willem II. En alles met evenveel enthousiasme en bezieling. 

MUZIEK, MEDEDELINGEN EN NOG MEER
De muziek laat Pim over aan de DJ’s van hun team. 
Tegenwoordig zijn er twee vaste DJ’s met ieder hun eigen 
stijl. De muziekkeuze is niet altijd in handen van de DJ 
zelf. Soms komen er verzoekjes binnen via overleg met een 
afvaardiging van supporters of van de spelersgroep zelf. 
Ook krijgt de speaker soms verzoeken van het publiek. 
Een voorbeeld hiervan is dat de line-up tegenwoordig na 
het clublied wordt voorgelezen, terwijl dat eerst ervoor 
was. Na het opnoemen van de spelers is er altijd een beetje 
ruimte waarin er bijvoorbeeld gezongen kan worden door de 
supporters. Op deze manier kan er dus worden afgestemd 
wat eigenlijk het lekkerste loopt. Smolders voegt nog toe dat 
het voorlezen van de spelersnamen in een rap tempo gaat, 
omdat heel vaak het geklap, gejuich en gejoel minder wordt 
na het voorlezen van een speler of zes. Misschien een stille 
hint?

Er is een uitzondering als het gaat om het voorlezen van 
de opstelling. “Wanneer er een minuut stilte is, wordt de 
line up eerder voorgelezen, anders bestaat de kans dat het 
moeilijker is om iedereen stil te krijgen.” Op deze manier 
blijft het een samenspel tussen Pim, de club, het publiek en 
‘de mannen achter de knoppen’. 

Wanneer je het stadion regelmatig bezoekt, dan weet je 
dat vlak voor de spelers weer het veld opkomen, hetzelfde 
nummer wordt gedraaid. Het is te vergelijken met een 
zoemer bij een theatervoorstelling; let op, de pauze is 
voorbij, kunnen jullie teruggaan naar de plaatsen? “Er 
zijn nu twee vaste mensen voor de muziek, eerst waren er 
wel vier of vijf en iedereen heeft een eigen stijl. Dat kon 
nog wel eens rommelig zijn. Nu komt dat niet meer voor.” 
Het nummer vlak voor het begin van de tweede helft is 
niet het enige nummer dat vaststaat. Pim vervolgt: “het 
nummer voor de keepers is hetzelfde en aan het einde van 
de wedstrijd wordt er gekeken of er gewonnen is of niet. Bij 
winst worden er twee vrolijke nummers gedraaid, bij verlies 
eerder twee rustige liedjes. Soms hangt het ook af van het 
weer. Toen de wedstrijd tegen Top Oss afgelast werd door de 
hevige regenval, draaide de DJ nummers die met regen te 
maken hadden. Eentje met gevoel voor humor dus.” Ook Pim 
past zijn manier van praten aan de situatie aan. Bij verlies is 
de toon rustiger dan bij een mooie overwinning. 

Pim Smolders bij de presentatie 
van het stripboek ‘Trots van het 
voetballand – 125 jaar roem en 
glorie’ samen met oud-trainer 
Piet de Visser
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niet wordt uitgezonden tussen de achthonderd en duizend. 
Een flink aantal dus.” Als je bedenkt dat dezelfde service bij 
bijvoorbeeld AZ soms maar tachtig luisteraars trekt, dan is 
het zeker iets waar je trots op mag zijn. Niemand hoeft dus 
ooit nog een uitwedstrijd te missen; vakantie, file, het maakt 
niet uit. Afstemmen op Juke kan altijd.

HERINNERINGEN
De mooiste herinnering aan een wedstrijd waarbij Pim aan 
het werk was, was op 10 maart 2018. Menig supporter zal de 
wedstrijd Willem II – PSV nooit meer vergeten. Het bizarre 
resultaat van 5-0 ging bijna vol ongeloof de boeken in. “We 
zaten elkaar aan te kijken en riepen ‘Wat gebeurt hier?’. 
Maar”, zegt Smolders, “ik hoop dat ik dit seizoen nog een 
mooie wedstrijd aan mijn lijstje kan toevoegen.” Wij hopen 
dat uiteraard ook.

natuurlijk niet alleen. Het complete radioteam bestaat uit: 
Koen van Santvoord, Olivier Vos, René Treur, Roel van 
Amelsfort, Tony van Noije, Arjan Smulders, Lars Oomens, 
Niels van Alphen en Thomas Rensen. Toen zij tijdens de 
coronapandemie begonnen, waren zij met z’n drieën . 
Inmiddels is het dus een compleet team. 

Op de vraag of hij enig zicht heeft op het aantal luisteraars, 
zegt hij het volgende: “We zijn te beluisteren via de app van 
Juke, maar sinds enkele weken ook via Omroep Tilburg. 
Als een wedstrijd niet wordt uitgezonden, heb je meer 
luisteraars. Dat was het geval met Jong Utrecht in augustus 
2022. Die wedstrijd was niet te zien op ESPN. We hadden 
toen zeker tweeduizend luisteraars. Normaal gesproken, als 
de wedstrijd wel op tv is, dan heb je tussen de driehonderd 
en vijfhonderd mensen die luisteren en als een wedstrijd 
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BUSREIZEN

Merk je als organisator van de busreizen iets van de stand 
op de ranglijst; dat wil zeggen zijn de busreizen ook ineens 
meer in trek?
“Over het algemeen zijn de kaarten voor de uitwedstrijden 
snel uitverkocht. Dat betekent dat de busreizen binnen 
een mum van tijd niet meer beschikbaar zijn. Stichting 
Kingzine krijgt een deel van de kaarten en de rest gaat 
in de verkoop via de website van Willem ll. Het is ook 
afhankelijk van het aantal kaarten dat je toegewezen 
krijgt van de door ons bezochte club. Maar er is en blijft 
een constante belangstelling voor de busreizen naar 
uitwedstrijden.”

Arvid, in het verleden hebben we al eens uitgebreid 
gesproken. Het ging toen onder andere over het vele 
werk wat betreft veiligheid. Daarnaast ging het ook over 
allerlei regels waaraan men zich vanuit de te bezoeken 
veiligheidsregio moet houden. Heb je recentelijk nog 
ontwikkelingen op dit gebied meegemaakt?
“Jazeker; de uitwedstrijd tegen Roda JC was zo’n wedstrijd 
waar ineens het aantal uitsupporters dat mee mocht 
veranderde. Ook verviel de autocombi, wat last-minute voor 
een hoop geregel en rumoer zorgde. Daar heb je dan weinig 
invloed op als Willem ll. Met veel kunst- en vliegwerk is dat 
uiteindelijk goed gekomen.”

Al meer dan veertig jaar organiseert de Supportersclub Willem ll busreizen naar de uitwedstrijden van de 
Tricolores. Hier wordt heel wat energie ingestoken. Voorafgaand aan het weekend van de uitwedstrijd 
tegen FC Emmen gingen we in gesprek met Arvid van den Dries, bestuurslid busreizen van de Supportersclub 
Willem ll. Mocht je trouwens het eerdere artikel terug willen lezen? Snor dan de wintereditie van 2021 
even op.

Tekst: Jelle Verschuuren & Rianne van de Sande, Foto’s: Toin Damen

SUPPORTERSCLUB WILLEM II: RUIM VEERTIG 
JAAR TROUWE THUIS- EN UITSUPPORT 
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Hoeveel buspassepartouts zijn er dit seizoen verkocht?
“Dit seizoen waren er 25 buspassepartouts beschikbaar en deze zijn 
ook allemaal verkocht. Er was weliswaar meer vraag naar, maar 
dat hangt ook samen met het aantal te verdelen kaarten. Mensen die 
vorig jaar een buspassepartout kochten, hadden dit jaar voorrang. 
Daarnaast is het persoonlijk en niet overdraagbaar. Dat heeft onder 
andere ook te maken met het feit dat je wilt weten wie je in de bus hebt.”

Werkt de Supportersclub meestal met dezelfde busmaatschappij?
“In principe werken we dit seizoen samen met Sabeh. Twee keer per 
seizoen evalueren we hoe de samenwerking verloopt”.

Geen busreis zonder busbegeleiders. Heb je nog voldoende 
vrijwilligers om de planning rond te krijgen?
“Gelukkig hebben we genoeg begeleiders binnen de Supportersclub. 
Ook vanuit het bestuur levert iedereen een bijdrage wanneer men kan. 
In een gewone bus heb je twee begeleiders nodig; in een dubbeldekker 
drie. Soms melden mensen zich ook spontaan aan om te helpen.

Heb je zelf nog iets wat je kwijt wilt, Arvid?
“Met ingang van het nieuwe seizoen komt er een verbeterde versie 
van de webshop. Dat gaat veel (handmatig) controlewerk schelen dat 
tijdwinst oplevert. Ook voor degene die via de webshop een kaartje 
bestelt, wordt het gebruiksvriendelijker. Daarnaast haal ik veel 
energie uit dit vrijwilligerswerk naast mijn fulltimebaan.”

Wat als de kaarten uitverkocht zijn en je wilt 
toch graag mee? Ik neem aan dat er ook wel eens 
mensen zijn die WEL een kaartje hebben en door 
omstandigheden toch niet kunnen gaan.
“We hanteren een reservelijst en op basis van 
volgorde worden de kaartjes die beschikbaar 
komen verkocht aan de mensen op die lijst.”

Nu kent de Supportersclub ook de 
buspassepartouts voor uitwedstrijden. Hoe werkt 
dat precies en wat zijn de voordelen hiervan?
“Aan het begin van het nieuwe voetbalseizoen 
wordt het programma bekendgemaakt. Dan weet 
je dus ook wanneer de uitwedstrijden zijn. Voor 
al deze wedstrijden kun je een buspassepartout 
aanschaffen. Hieraan zitten twee voordelen: 
je bent altijd verzekerd van een kaartje en een 
plekje in de (vaste) bus. Ook is het financieel 
iets aantrekkelijker dan wanneer je voor elke 
wedstrijd  een kaartje zou moeten aanschaffen. 
Nog los van het feit OF je dan iedere keer het geluk 
hebt om een ticket te scoren op het moment dat de 
verkoop start. Het spreekt uiteraard voor zich dat 
je lid moet zijn van de Supportersclub van Willem 
ll om een buspassepartout te kunnen kopen.”
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moment dat de provinciegrens van Drenthe overgestoken 
wordt, zingen de supporters in de bus al vele liederen. Nadat 
we een kleine vier uur onderweg zijn geweest, verraden de 
lichtmasten van De Oude Meerdijk dat we bijna aangekomen 
zijn. We bestellen een broodje en een drankje en zoeken een 
vrij plekje op in het uitvak. Over de wedstrijd kunnen we kort 
en bondig zijn. Helaas wist Willem II een aantal kansen niet 
af te maken en FC Emmen wist met twee doelpunten de drie 
punten in Drenthe te houden. 

Toen we aan het einde van de avond weer in de bus 
stapten, was de sfeer ronduit bedroefd en  terwijl we onder 
politiebegeleiding de stad verlaten, noemt Erwin de uitslag 
van de blinde toto. Helaas vallen we daar ook niet in de prijzen. 
Na nog een korte plaspauze bij een tankstation zien we rond 
een uur of 01:00 de Tilburgse Westpoint dichterbij komen. 
Kortom, ondanks het resultaat op het veld was het weer een 
geslaagde awayday! 

Wil jij nu ook een keer de sfeer van een uitwedstrijd proeven? 
Houd dan de website en de socials van Supportersclub Willem 
II in de gaten voor de informatie over de kaartverkoop van 
uitwedstrijden. Er staan dit seizoen nog vier uitwedstrijden op 
het programma waarvoor een busreis georganiseerd wordt. 
We zetten de wedstrijden op een rijtje:
• 29 maart: Helmond Sport-Willem II
• 8 april: Jong Utrecht-Willem II
• 20 april: MVV Maastricht-Willem II
• 3 mei: FC Dordrecht-Willem II 

UITGELICHT: BUSREIS NAAR FC EMMEN - WILLEM II
Op vrijdag 1 maart stond de uitwedstrijd naar FC Emmen op 
het programma. Na de verloren thuiswedstrijd tegen Roda 
JC, stapten 400 Willem II-supporters in de bus of auto om de 
231 kilometer lange rit naar Emmen af te leggen. Rond de 
klok van 15:30 uur verzamelden de supporters zich rondom 
het stadion waar om 15:45 uur de bussen vertrokken. Nadat 
we enkele bekende  gezichten hadden begroet, werd het tijd 
om een stoel in de bus uit te zoeken. Vlak voor het vertrek 
begon de buschauffeur van Sabeh, Henk Oeijen, met een 
welkomstwoord en legde hij de huisregels uit. Vervolgens 
nam busbegeleider Erwin van Broekhoven het woord. 
“Welkom bij deze busreis naar Emmen”, klonk het door de 
boxen. “We stoppen onderweg bij McDonalds in Hoogeveen 
om een hapje te eten.” Nadat de eerste consumpties in de 
bus zijn besteld en het formulier van de blinde toto de bus is 
rondgegaan, naderen we de ring van Arnhem. Daar stuiten 
we op een file. Toen kwam het neer op het improvisatorische 
vermogen van de busbegeleiders. Als we nog zouden stoppen 
bij McDonalds, was de kans groot dat we de aftrap zouden 
missen. 

We verruilden een stop bij de hamburgerketen voor een korte 
rook- en plaspauze bij De Somp. Nadat buspassepartouthouder 
Joost Dieltjens – bekend van zijn fel gefluit op de tribunes – 
claxonneerde, verzamelden de supporters zich weer bij de bus 
om de rit naar Emmen te hervatten. Niet veel later waren we 
alweer op de snelweg en werden de kaartjes voor het uitvak 
uitgedeeld. Ondertussen zat de sfeer er al goed in. Op het 
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INTERVIEW TOMMY ST. JAGO

HET BEGIN
Tommy St. Jago wordt geboren op 3 januari 2000 in de stad 
Utrecht. Zijn vader is afkomstig uit Curaçao daar komt zijn 
bijzondere achternaam vandaan. Overigens spreek je de /g/ 
uit als een harde /g/, niet als bijvoorbeeld de /g/ in het woord 
goal. Zijn voetbalcarrière begint op jonge leeftijd in de jeugd 
van Ajax. Toen waren de benamingen van jeugdteams anders. 
Er was nog sprake van D en F teams, terwijl het tegenwoordig 
gaat om teams als JO (jongens onder een bepaalde leeftijd), 
MO (meisjes onder een bepaalde leeftijd) en gemengde 
teams. “Ik was acht jaar oud toen ik bij de Ajaxjeugd ging 
spelen. De reden waarom ik van mijn achtste tot mijn tiende 
in Amsterdam heb gevoetbald is vanwege het feit dat er toen 
geen jeugdopleiding was bij FC Utrecht.” St. Jago was gescout 
door zowel FC Utrecht als Ajax en enkele maanden na zijn 
tiende verjaardag maakte hij de overstap naar FC Utrecht, zijn 
droomclub. “Als je in Utrecht wordt geboren, wil je natuurlijk 
niets liever dan voor je eigen stad spelen.” Uiteindelijk blijft hij 
dertien jaar in de Domstad, voordat hij in september 2023 de 
overstap maakt naar Willem II.

Enkele dagen na de verloren strijd tegen Roda JC 
staat een interview gepland met Tommy St. Jago. 
Een grijze wolkendeken hangt over het stadion. 
Misschien is het uitzicht een goede vergelijking 
met het gevoel dat de supporters hadden na het 
mislopen van de drie punten op 23 februari tegen 
de ploeg uit Kerkrade. Uiteraard vindt St. Jago 
het ontzettend jammer dat de wedstrijd niet in een 
overwinning is geëindigd, maar aan de andere 
kant zegt hij dat zulke wedstrijden er altijd tussen 
zitten. “We staan nog steeds eerste.” Hier kan 
niemand iets tegenin brengen. Wie is deze positief 
ingestelde rechtsback van de Tricolores?

Tekst: Amy Hartevelt, Foto’s: Toin Damen

“NUMMER 
33 HEEFT 
EEN SPECIALE 
BETEKENIS 
VOOR MIJ”
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INTERVIEW TOMMY ST. JAGO

of ik nu kon spelen of niet. Het feit dat er zo veel vertrouwen in 
mij was, heeft me heel erg goed gedaan.” Hij zorgt ervoor dat 
hij goed in vorm blijft. Het is niet verplicht om twee keer per 
dag te trainen, maar hij kiest hier wel voor. “Ik wil graag nog 
fitter worden en dan is meer dan een keer per dag trainen juist 
nodig, behalve de dag voor de wedstrijd. Dan traint iedereen 
een keer.”

SFEER
De Galgenwaard en Het Koning Willem II stadion verschillen 
nogal van elkaar qua sfeer. Ook al heeft St.Jago nog niet heel 
veel wedstrijden in Tilburg gespeeld, de supporters moeten 
hem toch opgevallen zijn. “Zeker. Het is anders bij Willem II. 
Het stadion is altijd vol, de supporters leven ontzettend mee 
en bijvoorbeeld de sfeeractie tegen Roda was geweldig. Al 
die sjaaltjes overal, een prachtig gezicht. Wij willen graag 
promoveren, niet alleen met het team, maar met iedereen die 
ons steunt.” Niet lang na dit interview scoort Tommy zijn eerste 
goal voor de Tricolores in de wedstrijd tegen FC Eindhoven. Nu 
heeft hij ook mee kunnen maken hoe het hele stadion voor hem 
klapt, juicht en zingt. Over sfeer gesproken…

TIJD BIJ UTRECHT
De dertien jaar bij Utrecht is een tijd geweest van pieken en 
dalen. Pieken, vanwege de speelminuten in de Eredivisie en 
dalen vanwege de blessures en het verliezen van speeltijd. 
“De knieblessures zijn de oorzaak geweest van het feit dat ik 
niet meer aan spelen toekwam. Er werd min of meer aan mij 
gevraagd om uit te kijken naar een andere club. Ik vond dat 
lastig. Je bent in Utrecht opgegroeid en je wilt heel graag bij 
deze club spelen. Als dat anders loopt, hoop je dat je samen 
tot een oplossing kan komen. Dat is anders gegaan dan ik 
had gedacht.” Dit wil overigens niet zeggen dat St. Jago niet 
blij is bij de Tricolores. Integendeel: “Ik heb geen last meer 
van de blessures en ik ben heel blij dat ik hier mag spelen en 
veel minuten mag maken. Het hele gebeuren heeft me sterker 
gemaakt. Daarbij voelde ik me heel welkom in het team en ik 
kan intussen ook zeggen dat ik me helemaal thuis voel. FC 
Utrecht durfde het niet aan met me na de blessures, maar ik 
heb intussen bewezen dat ik nog steeds kan voetballen.” Vlak 
voor de overstap naar Tilburg raakte hij licht geblesseerd, 
maar dit had geen gevolgen voor hem. “Het was geen zware 
blessure en mij werd verteld dat ik in ieder geval welkom was, 
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INTERVIEW TOMMY ST. JAGO

NUMMER 33
St. Jago wilde bij de overstap naar Willem II graag 
het rugnummer behouden dat hij ook droeg bij FC 
Utrecht. Hij legt uit waarom: “Een van de redenen is 
dat dat het nummer is waarmee ik ben doorgebroken.” 
Een andere reden is compleet anders. “Een vriend en 
voormalig speler van FC Utrecht werd geteisterd door 
dezelfde blessure als ik, alleen diegene heeft niet meer 
het niveau kunnen bereiken waarop hij eerst speelde.” 
Hij probeert nu ook voor zijn goede vriend zo hoog 
mogelijk te spelen en dus het niveau te bereiken dat 
zij beiden ambieerden. Een mooi verhaal met een nog 
mooiere toevoeging, want de geblesseerde in kwestie 
heeft nummer 33 laten tatoeëren. Als dat geen ware 
vriendschap is! De derde reden heeft te maken met 
de betekenis van het getal 33. “Het staat voor kracht 
en herstel. Ik ben hersteld van de blessures en ik voel 
me krachtig.” Dit zijn zeer plausibele redenen voor het 
dragen van een specifiek rugnummer!

DROOMCLUB
Op de vraag wat de droomclub is van St. Jago 
antwoordt hij zonder twijfel Real Madrid. Dit komt 
vooral door spelers als Sergio Ramos, Marcelo en 
Cristiano Ronaldo. St. Jago groeide op met de broertjes 
Jurriën en Quinten Timber en zij waren juist fanatieke 
fans van Messi. “Het shirt van Real is daarnaast ook 
prachtig. Nog een reden om voor deze club te kiezen. 
Ik vind het tenue belangrijk voor de uitstraling, hoe je 
overkomt als team.” Willem II’ers snappen de keuze 
voor een shirt als geen ander. Het is niet voor niets dat 
enkele jaren geleden het shirt van de Tricolores werd 
uitgeroepen tot het mooiste shirt uit de Eredivisie!

PLAN B
Als Tommy geen profvoetballer was geworden, dan 
had hij graag het leger in gewild. “Ik houd ervan om 
mezelf fysiek en mentaal te prikkelen. Ik denk dat 
ik dat heb overgehouden aan mijn knieblessures. 
Daarnaast wil ik graag altijd het beste uit mezelf 
halen en ik denk dat dat in het leger ook had gekund.” 
Op de vraag of hij interesse zou hebben om zijn 
trainerspapieren te halen, antwoordt hij ontkennend. 
“Ik zou geen trainer willen worden en als ik in de 
voetbalwereld zou blijven, dan zou ik kiezen voor een 
mental coach of spelersbegeleider om voetballers te 
helpen het beste uit zichzelf te halen.” Als laatste is 
er nog een totaal ander beroep dat hem interessant 
lijkt, namelijk acteur. St. Jago zijn vriendin is model 
en actrice en zij hebben al wat werk gedaan voor 
verschillende artiesten. Mocht Tommy’s carrière klaar 
zijn op het voetbalveld, dan kunnen we hem wellicht 
bewonderen in series en films. Tot die tijd moedigen 
we hem aan vanaf de tribunes!



| 2023-2024 | #326 |

INTERVIEW MATTHIAS VERRETH

De afgelopen periode is er ingestoken op het smeden van 
een collectief en dat zie je terug in de coaching. “Ik word 
van achteruit aangestuurd door Raffael Behounek en 
Erik Schouten, waarna ik de jongens die voor mij staan 
kan aansturen. Dit is één van de aspecten waardoor we 
als team volwassen voetbal kunnen laten zien.”  

Wie na de komst van Peter Maes had verwacht dat Willem 
II slechts drie competitienederlagen zou leiden in de 
volgende 22 wedstrijden en daardoor in maart 2024 volop 
mee zou doen om de titel in de Keuken Kampioen Divisie, 
was voor gek verklaard. De kracht van dit elftal is om 
vanuit een goede organisatie te spelen, als eenheid. De 
huidige Belgische trainer van de Tricolores was geen 
onbekende voor Verreth: “Ik kende Peter Maes vooral 
van TV. Als zijn team speelde dan was hij degene die vaak 
boven alles uitkwam. Ik moet zeggen dat hij vergeleken 
met vroeger nu vrij rustig is”, lacht hij, “Daarvan kende ik 
hem. Maar ja, het slaat wel aan!”

Hij typeert zijn landgenoot als een ‘oldskool’ trainer die 
er binnen de lijnen bovenop zit, maar buiten de lijnen 
losjes is in zijn aanpak en een echt mensenmens is. “Ik 
denk dat wij het als collectief nodig hebben om ons naar 
een hoger niveau te duwen. Dat is de sleutel waarmee hij 
de weg naar succes heeft geopend. We krijgen ook korte 
termijndoelen mee en dat werkt wel. Hij houdt ons echt 
scherp en geeft er graag gas op.”

We confronteren Verreth met de recent gespeelde 
thuis- en uitwedstrijden in dit kalenderjaar. Sublieme 
uitwedstrijden bij de Graafschap (0-2) en TOP Oss (0-5) 
worden afgewisseld met stroeve thuiswedstrijden 
tegen Jong Ajax (1-1) en SC Cambuur (1-1), waarin het 
lijkt dat het spelen van uitwedstrijden hen beter af gaat 
dan thuiswedstrijden. “In thuiswedstrijden wil je heel 
graag naar voren druk zetten. Dat wil je, omdat je voor 
je thuispubliek speelt en hen wil vermaken. Je wilt het 

Matthias Verreth maakte in de zomer van 2022 de 
overstap van FC Eindhoven naar Willem II waar 
hij een contract tot aankomende zomer tekende. 
Daarvoor speelde de 26-jarige Kempenaar voor 
Lierse SK, Jong PSV, Waasland-Beveren en het 
Deense Kolding IF. Sport had een grote rol in de 
familie Verreth. Verreths beide ouders deden aan 
atletiek en zijn vader en broertje voetbalden. Voetbal 
was altijd de rode draad in hun gezin: Op zaterdag 
werd er door Nederland gereden voor Matthias, 
op zondag ging de tour door België voor zijn broer. 
Toen zijn broer stopte met voetbal heeft die nog 
wel even aan atletiek gedaan, maar voor Matthias 
was dat geen optie. “Voor mij was voetbal altijd 
de nummer 1 sport. Er was eigenlijk altijd maar 
één ding in mijn hoofd en dat was profvoetballer 
worden. Ik heb nooit nagedacht over iets anders. 
En gelukkig heb ik daar ook nooit over hoeven 
nadenken.”

VAN VERDEDIGING NAAR MIDDENVELD
In het seizoen 2022/2023 speelde Verreth in de rol 
van middenvelder in het traditionele 4-3-3 systeem, 
na de winter schoof de Belg een linie naar achter 
nadat Willem II met drie achterop ging spelen. 
Over dat seizoen kunnen we kort zijn, want met de 
uitschakeling in de eerste ronde van de play-offs is 
dat seizoen als totaal mislukt te bestempelen. Op 
zich beviel het centraal spelen Verreth wel goed, al 
voelt hij nu dat hij zich dit seizoen pas echt kan laten 
zien aan de Tilburgse aanhang nu hij als ‘nummer 6’ 
voor de verdediging staat en het spel kan verdelen. 
En als fiere koploper kun je nu ook zeggen dat het 
allemaal precies goed valt, als een puzzel die goed 
in elkaar past: “Het verschil met andere teams is dat 
wij niet alleen maar een kanon voorin hebben met 
Jeremy Bokila, maar dat wij als collectief goed op 
elkaar aansluiten. We vullen elkaar heel goed aan.”

Het is een regenachtige Valentijnsdag als we om de tafel zitten met Matthias Verreth, maar zijn leven is 
vol zonneschijn. “Ik mag niks klagen dus dat ga ik zeker ook niet doen”, lacht hij. Wanneer hij begint te 
vertellen, straalt hij helemaal: “Mijn dochter is net 1 jaar geworden en mijn vrouw is in verwachting van 
de tweede. Ondertussen ligt Willem II op koers om te promoveren. Wat wil je nog meer?”

Tekst: Jeroen van den Assem & Sanne van Herp, Foto’s: Toin Damen

“VOOR 4 MEI MOET DE 
PROMOTIE BINNEN ZIJN”
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WIJ ZOEKEN JOU!
Bezorgen en monteren van
Meubels door het hele land.
Work hard, play hard.
Niet werken als Willem 2 speelt.

www.asdbezorgservice.com/
vacatures
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Specialist in
Brood & Banket!
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Alexanderstraat 4 • 5038 XW Tilburg

Uitzenden • Werving & Selectie

Bemiddeling (ZZP) • Try & Hire

www.eu-roots.nl

PERSOONLIJK. FLEXIBEL. LOKAAL.

SCOREN BUITEN HET VELD,
MET ONS WINNENDE TEAM?
WIJ GEVEN DE VOORZET, JIJ KOPT ‘M IN!
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www.paksoft.eu

www.paksoft.eu

Kundig en Klantvriendelijk in Engineering

 013 – 205 0 105
 info@paksoft.eu

Kantoor The Rise 
   Dr. Hub van Doorneweg 195
   5026 RE Tilburg
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INTERVIEW MATTHIAS VERRETH

Cambuur hebben ons weer even met beide benen op de 
grond gezet. Dat merk ik op de trainingen qua scherpte, 
felheid en coaching. Misschien was dat even nodig. Als 
team zijn we de afgelopen maanden ook echt gegroeid in 
de omgang met tegenslag. We laten de kop niet hangen, 
pakken het volwassen op en gaan uit van onze eigen 
kracht. Dat is zeker ook aan de trainer te danken.”

OUDERSCHAP
Terwijl de regen met bakken uit de lucht komt, verschijnt 
er een grote lach op zijn gezicht als we hem confronteren 
met zijn prachtvolley tegen TOP Oss, waarna hij een 
duim in zijn mond stak om de wereld te laten weten dat 
hij samen met zijn vrouw hun tweede kindje verwachten. 
Het ouderschap past Verreth als een warme deken. “Het 
is het mooiste wat er is. Dat is vaak een cliché, maar het 
is echt waar. Het is prachtig als je ’s avonds thuiskomt 

stadion achter je krijgen en dat brengt risico’s met 
zich mee. In uitwedstrijden speel je compacter, want 
er is dan minder druk om het publiek te vermaken. De 
thuisspelende ploeg moet dan het spel maken en dan 
spelen zij ons in de kaart. Daar maken we goed gebruik 
van. We zien dat we in thuiswedstrijden de pijp helemaal 
leeg spelen en dan geven we soms iets te veel weg. We zijn 
soms te gretig, omdat we voor de supporters dat stapje 
extra graag willen zetten.”

Dat klopt, want in de duels tegen ADO Den Haag en Roda 
JC was Willem II in beide tweede helften geen schim 
meer van zichzelf. Wordt de lat niet te hoog gelegd door 
de achterban? Het brengt Verreth niet snel van de wijs. 
“Het leek misschien allemaal wel heel makkelijk te 
gaan. Zeker als je met 0-5 wint van TOP Oss en bovenaan 
staat. Die gelijke spelen tegen Jong Ajax, Jong PSV en SC 
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COLLEGA’S GEZOCHT!
M.J. van Riel, met vestigingen in Tilburg, Eindhoven, 
Oss en Moerdijk, breidt uit en is op zoek naar 
collega’s voor de volgende vacatures: 

Meer info? 
www.mjvanriel.nl/vacatures 
Interesse? 
Mail naar sollicitaties@mjvanriel.nl

Kraanmachinist (leerling) telescoopkraan/torenkraan
Riggers voor aan- en afpikken lasten 
Chauffeur exceptioneel transport
Chauffeur autolaadkraan 
SPMT-operator (leerling) Scheuerle
Medewerker vijzelploeg
Machineverhuizer/ Monteur

Bel of 

app nu!

06-53195123
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INTERVIEW MATTHIAS VERRETH

EN DAN?
De reguliere competitie eindigt op 10 mei met een 
thuisduel tegen Telstar en in die periode wordt ook zijn 
zoontje geboren. En daarna? Het contract van Verreth 
loopt deze zomer af in Tilburg. Wat zijn de ambities voor 
de fanatieke middenvelder? “Mijn hoofddoel is om nu te 
promoveren met Willem II en daar ligt de volledige focus 
op. Er is nu ook zeker contact met de club over de optie 
om het contract te verlengen, maar ik ben de laatste jaren 
wel een beetje een avonturier geworden. Toen ik jonger 
was, wilde ik zo snel mogelijk zekerheid hebben. Nu zou 
ik echt graag naar het buitenland willen, maar niet ten 
koste van alles. Ik kan wel naar een andere club gaan, 
maar als daar nog geen 5000 man op de tribune zit dan 
verleng ik liever bij Willem II.” 

Verreth heeft drie seizoenen bij Jong PSV gespeeld. In die 
tijd had De Herdgang nog niet echt een tribune en was 
er van sfeer of beleving geen sprake. “Ik heb misschien 
drie keer in het Philips stadion van PSV gespeeld. Dan 
zitten er 30.000 mensen, dat is qua sfeer natuurlijk wel 
mooi. Maar Willem II is eigenlijk de eerste club waar ik 
speel en merk dat de supporters echt heel fanatiek achter 
de club staan. Bijna alle thuis- en uitwedstrijden zijn 
helemaal uitverkocht. Dat is mooi”, zucht hij tevreden. 
“En als de wedstijd begint en het Tilburgse publiek staat 
met zijn allen te springen geeft het mij zo’n boost om te 
gaan vliegen in die wedstrijd. Het is zo mooi om te zien. 
Dat geeft je vleugels. Hopelijk kunnen we ook met zijn 
allen naar de Heuvel!”

Dan sluit hij nog lachend af: “Ik heb een goede 
voetbalvriend bij een andere club uit de KKD en die zegt: 
‘Het is echt niet lekker hoor als we bij jullie moeten spelen 
met die achterban.’ Daar doe je het voor. Ik heb het hier 
naar mijn zin, het gaat goed, dus we zien wel. Alle opties 
voor de toekomst zijn open.”

en jouw kindje herkent je en gaat lachen. Natuurlijk zijn 
het de eerste weken zwaar met gebroken nachten en vrij 
weinig slaap, maar je lichaam past zich daar snel op aan. 
En Willem II houdt ook rekening met nieuwe ouders. Ze 
vragen dan hoe je nacht was en trainingen kunnen op 
het individu worden aangepast. Het uitgangspunt in die 
fase is dat rust net zo belangrijk is voor het lichaam als 
inspanning. Dus na een aantal slapeloze nachten mocht 
ik bijvoorbeeld de krachttraining overslaan om bij te 
slapen. Dat is echt fijn.”

Zijn dochter werd in januari 2023 geboren, uitgerekend 
in een weekend dat Willem II moest spelen tegen zijn 
oude club FC Eindhoven. Door fikse sneeuwval werd 
die wedstrijd afgelast, een betere timing bestond niet 
voor Verreth. “Ons tweede kind zal rond 4 mei geboren 
worden. Ik hoop dat dat ditmaal tussen twee wedstrijden 
in gebeurt, maar dat heb je natuurlijk niet in de hand. Ik 
heb thuis al wel vermeld dat ik graag zou willen spelen, 
zeker als het om een kampioenswedstrijd zou gaan. 
Ideaal zou zijn als de promotie voor 4 mei binnen is”, 
grapt hij. 
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Jules Verneweg 22 | 5015 BM Tilburg | 013 543 3965 | info@vestiakachels.nl

ELEKTRISCH     TUINHAARDEN

HOUTGESTOOKT     GASGESTOOKT
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BEN JIJ OP ZOEK NAAR WERK? 
WIJ ZOEKEN EEN INSTALLATIEMONTEUR 

ZONNE-ENERGIESYSTEMEN! 
MISSCHIEN ZIJN WE EEN MATCH?

WE HEBBEN AL EEN GROOT AANTAL 
OPDRACHTEN VOOR DIT JAAR IN DE 
PLANNING STAAN, DAAROM ZOEKEN 
WE VERSTERKING VOOR ONS TEAM!

lnkd.in/gy6GHsAY

#Vacature #monteurgezocht #teamuitbreiding
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• Onderhoudsmonteur
• Servicemonteur
• Eerste monteur
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Dat begon dertig jaar geleden toen ze haar petekind, een PSV-
supporter, een keer meenam naar de wedstrijd Willem II - PSV. 
Willem II won die wedstrijd, tot groot plezier van Anita. Later nam ze 
ook haar zoon en dochter mee. Via vak K en J schoven ze langzaam 
door naar vak H. Anita: “Het idee was dat we uiteindelijk op de 
Kingside terecht zouden komen, als de kinderen oud genoeg zouden 
zijn. Helaas is dat niet gelukt: ze zijn mettertijd afgehaakt.” Haar 
dochter pikt soms nog wel een wedstrijd mee, maar haar zoon vindt 
er jammer genoeg niets aan. 

HORECA
Niet alleen werkt Anita al dertig 
jaar in de horeca bij Club Pellikaan, 
ze doet dit ook al zeker dertien jaar 
in het Koning Willem II stadion bij 
vak M en sinds vier jaar ook bij de 
Jeugdopleiding van de Tricolores. Op 
die manier is Willem II in zijn volle 
breedte verwerven in haar leven. 

Anita Hendrix werd geboren in Reusel, maar verhuisde ruim dertig jaar geleden naar Tilburg. Haar 
woning ademt Willem II: iedere kamer is voorzien van herinneringen, foto’s en verzamelitems 
van de Tricolores. Toch had dat zomaar heel anders kunnen zijn. Anita’s vader was fan van NAC, 
vooral omdat Adrie Pelkmans (vierhonderd wedstrijden voor de club uit Breda) tot de familie 
behoorde. “Gelukkig heb ik de liefde voor diè club niet in mijn genen meegekregen!”, lacht ze. 
Inderdaad, want dan hadden wij dit gesprek niet gehad.

Tekst: Sanne van Herp, Foto’s: Toin Damen

“ALS IK JONGENS VANUIT DE JEUGD 
ZIE DOORSTROMEN NAAR HET EERSTE 
ELFTAL, BEN IK ZO ONWIJS TROTS!”
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DE SUPPORTER

Toch heeft Anita dat er niet van weerhouden om naar de club 
te blijven gaan. Al zit ze nu al jaren niet meer op de tribune, 
maar staat ze achter de bar bij vak M. Daardoor krijgt ze 
heel weinig van de wedstrijden mee. De sfeer, de doelpunten 
en de spanning zijn luid en duidelijk te horen en via de TV 
in de ring kan ze herhalingen zien, maar dat is echt anders 
dan wanneer je gewoon live de wedstrijd kan volgen. Dat 
begint haar steeds meer tegen te staan, zeker nu het zo goed 
gaat met de club. Ze bedacht een creatieve tussenoplossing: 
“Sinds een aantal jaren ga ik mee naar de uitwedstrijden. 
Tegenwoordig heb ik zelfs een buspassepartout. Dan hoef ik 
niet meer in de stress te zitten om kaartjes te bemachtigen.”

JEUGDOPLEIDING
De jeugd van Willem II, vooral het ‘Onder 21’-team, komt 
ca. vier keer per week bij Club Pellikaan over de vloer, 
bijvoorbeeld voor een zwemtraining. Anita ziet de jongens 
daar binnenkomen als kleine mennekes en opgroeien, 
ontwikkelen en soms uiteindelijk ook doorstromen naar het 
eerste elftal. “Als ik jongens vanuit de jeugd zie doorstromen 
naar het eerste elftal, ben ik zo onwijs trots! Alsof het ‘mijn 
jongens’ zijn, zo voelt dat.”

Sinds ze ook op zaterdagen bij de Jeugdopleiding zelf achter 
de bar staat, is ze nog meer begaan met de jeugd. “Toen 
Niels van Berkel voor het eerst minuten mocht maken 
bij het eerste, was ik zo blij. Ik heb echt een zwak 
voor hem. Hij werkt hard en heeft zich in 
korte tijd ontzettend goed ontwikkeld. 
Dat hij nu ook echt bij het eerste hoort, 
is te gek!”

Helaas is Van Berkel op dit moment geblesseerd, maar Anita 
blijft erg betrokken. Ze heeft een beterschapspakket gemaakt 
met allemaal lekkere dingen erin dat ze aan hem gaf toen hij 
voor het eerst weer in het zwembad mocht trainen. “Stiekem 
hoop ik dat ik een keer een shirtje van hem mag ontvangen. 
Dat zou ik echt tof vinden. Maar eerst moet hij herstellen, 
dat is het belangrijkste. Ik hoorde dat het een lange weg zal 
zijn, maar dat hij er helemaal voor wil gaan. Het is een sterke 
kerel, dus het komt wel goed met hem.”

Haar betrokkenheid bij de club bleef bij Willem II niet 
onopgemerkt. Toen ze 25 jaar in dienst was bij Club Pellikaan 
kwam Jordens Peters haar een Willem II-shirt overhandigen 
met haar naam en het getal 25 erop. Die blijk van waardering 
geeft haar nog meer energie. “Als ik zie dat jongens als 
Khaled Razak, Tijn van der Poel, Maarten Schut en Amine 
Lachkar mogen meedoen met het eerste, ben ik oprecht blij 
voor hen. Zelfs als ze alleen nog maar op de bank mogen 
zitten, is dat al super. Zoals in de voorbereiding van dit 
seizoen, toen ook Naïm Matoug, Chip Engels en Jayden 
Houtriet bij de selectie zaten. Ik hoop echt dat zij snel door 
mogen breken.” 
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√  Onderhoudswerk   √  Mach. Timmerwerk
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Allround in nieuwbouw, 
renovatie en verbouw
Van der Pol Bouw uit Tilburg heeft met 2 man sterk 
(vader & zoon) al een halve eeuw ervaring in de 
bouw. Wij zijn allround bouwers, van (kleinschalige) 
nieuwbouw tot renovatie, van verbouw tot afbouw tot 
onderhoud. Het vak is van vader op zoon overgedragen 
en samen bieden wij een dienstenpakket van A tot Z, of 
het nu gaat om een nieuwbouwwoning, de renovatie 
van een vervallen pand of een klein klusje als het 
vervangen van een kozijn. Wij kunnen elk bouwproject 
voor u organiseren en realiseren, waarbij we zo nodig 
ook vakkundige collega’s inschakelen.

Wij werken voor particulieren en bedrijven in een straal 
van 125 km rondom Tilburg, op verzoek ook verder weg. 
Denk vooral aan Tilburg, Breda, Den Bosch, Eindhoven 
en omgeving.

Wij wensen 
Willem II heel
veel succes!
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Ga naar werkenbijzni.nl 
Of neem contact op via 013 529 92 00

GEZOCHT: MONTEUR 
INSTALLATIETECHNIEK

Ga naar 
de website
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bedrijfskleding!
Borduren | Bedrukkingen

Veiligheidsschoenen | PBM’S

 
Check www.dutschworkwear.nl

voor meer informatie
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